30U Bealtaine 2025

SCEALTA
SCOILE

A Thuismitheoir,
Ta mi eile curtha dinn.

Lean céiliaradh Rang 2 ar aghaidh ar an Luan le cuairt 6 sheé
béthair na n-ainmhithe. Glacadh go han-mhaith leis an bpiotsa
agus leis an gciste agus na malai aille a bronnadh ar na paisti. Bhi
ealain alainn 6n gComaoineach ar taispedint sa halla chomh maith.
Mile buiochas le Cumann na dTuismitheoiri a thug an tacaiocht
don ocaid.

Thosaigh na turasanna scoile an tseachtain seo. Thug Naiondin
Mhoéra cuairt ar champa Let’s Go. Bhi Rang 1agus Rang 2 i

gCuskinny. Bhiodar ar fad thar a bheith sasta leo féin.

Bhi athas an domhain orainn failte a chur roimh ar Naionain nua

| chun na scoile ar an gCéadaoin. Guimid gach rath orthu. Taimid

faoi chomaoin ag Cumann na dTusimitheoiri as a dtacaiocht ar an
la.

Bhi Rang 6 i mbun Treodéireachta i bPairc na Tra Méire ar an Luan.
Bhi an la acu agus d’fhoghlaim siad méran.

Comhghairdeas mor leis an gCoiste Glas a bhi ag ardu feasachta ar
bhithéagsulacht i mbliana. Ta brat glas eile bainte amach ag an
scoil agus d'fhreastal siad ar ocaid speisialta i bFota i rith na
seachtaine.

Buiochas moér le Paisti Rang 6 (Muinteoir Maria) ata i mbun
ranganna corp oideachais le Rang 1 agus 2 faoi lathair. Ta an-
fiantas ag baint leis agus le Rang 6 (Muinteoir Elaine) ata ag
spreagadh na léitheoireachta leis na Naionain.

Bhiomar an-bhréduiil as ar luthchleasaithe 6ga ar fad a ghlac pairt i
La Spoirt na Cathrach san MTU inné. Bhi cuma iontach orthu ar fad
indr singil scoile. Thugadar go leor duaiseanna abhaile leo an uair
seo.

Bainaigi sult as an deireadh seachtaine fada

Na dearmadaigi go mbeidh an scoil dinta ar an Mairt 3u
Meitheamh.

Le meas,
Niamh Ni Mhaolain



30th May 2025

SCEALTA
SCOILE

A Thuismitheoir, a chara,

It’s hard to believe that we have reached the end of May,

The Rang 2 celebrations continued Monday with a visit from
the animal roadshow. The pizza and cake and the
commemorative bags presented to the children were very
well received. There was also beautiful artwork from the
Communion on display in the hall. Many thanks to Cumann
na dTuismitheoiri who facilitated the event.

The school tours began this week. Naionain Mhoéra visited the
Let's Go camp. Rang 1 and Rang 2 were in Cuskinny. They
were all very happy with themselves.

We were delighted to welcome our new Junior Infants to
school on Wednesday. We wish them all the best. Thanks to
Cumann na dTuismitheoiri for their support on the day

Rang 6 were Orienteering in Tramore Park on Monday. They
had a great day and learned a lot.

A big congratulations to the Green Flag Committee who
raised awareness regarding biodiversity this year. As a result,
the school has been awarded another green flag and
representatives attended a special event in Fota during the
week.

y A big thank you to Rang 6 (Muinteoir Maria) who are
currently running PE classes with Rang 1 and 2. and to Rang 6
(Rang Elaine) who are reading with Naiondin Mhéra. Naionain
Mhoéra are also reading to Rang 6.

We were very proud of all our young athletes who took part
in the Cork City Sports in MTU yesterday. They brought home
plenty of prizes too.

Enjoy the long weekend

Don't forget that school will be closed on Tuesday 3rd June
Regards,

Niamh Ni Mhaolain



